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 Protokół nr 120/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 9 października 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, M. Buliński. Stanowi on 

załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 116/2017. 

Pan Starosta zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokołu. 

Pani Wicestarosta zgłosiła poprawkę w punkcie pierwszym protokołu /str.2/ dotyczącą nazwy 

drogi, sformułowanie powinno brzmieć: „Natomiast jeżeli tak jak powiedział pan Kłosowski 

droga Brzozie – Mroczno - Rynek będzie wpisana w plan rozwoju na następne lata to 

należałoby wykonać całą w/w drogę” (w protokole była wpisana droga: Mroczenko – 

Grodziczno).  

 

Zarząd po przyjęciu poprawki przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. 

Grzywacz. 

Pan M. Buliński wstrzymał się od głosu. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wystąpieniem 

pokontrolnym Warmińsko-Mazurskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora 

Sanitarnego dotyczącym kontroli w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor ZS im. C.K. Norwida 

oraz pani Barbara Orłowska - naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 

  

Pani Wicestarosta zapytała, czy została wydana decyzja Sanepidu w sprawie zaleceń 

pokontrolnych. 

Pani Przeradzka-Martko odpowiedziała, że nie ma jeszcze decyzji Sanepidu w tej kwestii. 

Pani Wicestarosta stwierdziła, że  dopiero na podstawie decyzji Sanepidu będzie trzeba 

określić termin wykonania zaleceń pokontrolnych. 

Pan Starosta poinformował, że sprawa została również przekazana do Wydziału  Inwestycji, 

Mienia i Spraw Gospodarczych. Dodał, że wszelkie naprawy elewacji muszą być 

konsultowane z konserwatorem zabytków. Stwierdził, że należałoby wykonać prace 

kompleksowo tj. elewację i dach budynku biblioteki /stary budynek/. 

Pan Buliński przychylił się do stwierdzenia pana Starosty. Dodał, że należałoby ocenić czy 

elewacja nie zagraża bezpieczeństwu. Stwierdził, że jeżeli potwierdzi się kwestia, że elewacja 

mogłaby zagrażać bezpieczeństwu, to należałoby bezwzględnie ją zabezpieczyć i wykonać 

prace remontowe w mniejszym zakresie. 
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Pan Starosta poinformował, że Wydział  Inwestycji, Mienia i Spraw Gospodarczych ma 

przeanalizować całą dokumentację. 

Pani Przeradzka – Martko poinformowała, że kontrola Państwowego Wojewódzkiego 

Inspektora Sanitarnego była bardzo szczegółowa. 

Pani Grzywacz przychyliła się do stwierdzenia pana Bulińskiego. Dodała, że elewacja nie 

może stwarzać zagrożenia. 

 

Wystąpienie pokontrolne stanowi załącznik nr 3. 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji roku szkolnego 2017/2018 w 

Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały z pominięciem podstawy prawnej. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 3 jest związany z przydzieleniem indywidualnego 

nauczania dla uczennicy klasy I Liceum ogólnokształcącego.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 

 

/pani B. Przeradzka – Martko oraz pani B. Orłowska opuściły posiedzenie Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie unieważnienia przetargu nieograniczonego na wykonanie robót budowlanych 

na zadaniu „Przebudowa i rozbudowa w ramach modernizacji istniejącego budynku 

szpitala powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim”. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że w przedmiotowym postępowaniu o zamówienie publiczne 

została złożona tylko jedna oferta z ceną  7 748 754,56 zł, natomiast powiat przeznaczył na 

sfinansowanie zamówienia kwotę 7 179 124,09 zł. 

Pan Buliński zapytał, czy inne warunki określone w specyfikacji były spełnione przez firmę, 

która złożyła ofertę.  

Pani Banaszewska odpowiedziała, że wszystkie warunki określone w specyfikacji były 

spełnione, tylko cena oferty przewyższa możliwości finansowe powiatu.  

Pan Buliński zapytał jakie są terminy w sytuacji, kiedy ogłaszamy kolejny przetarg. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że złożenie ofert było byłoby ustalone na 25 października. 

Pan Buliński zapytał, czy nie będzie zagrożenia jeżeli chodzi o niedotrzymanie terminów 

/chodzi o umowę z Urzędem Marszałkowskim/ przy ogłoszeniu ponownego przetargu. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że jeżeli chodzi o umowę z Urzędem Marszałkowskim to 

będą przesunięte terminy rozpoczęcia robót. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na wykonanie 

robót budowlanych na zadaniu „Przebudowa i rozbudowa w ramach modernizacji 

istniejącego budynku szpitala powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska omówiła specyfikację, która stanowi załącznik nr 4. Poinformowała, że 

dokonana została zmiana w specyfikacji w punkcie 5.12. dotyczącym robót. W toku dyskusji 

zapis otrzymał brzmienie: „ (…) wykonawca wykonywał min. 2 roboty odpowiadające swoim 

rodzajem robocie budowlanej stanowiącej przedmiot zamówienia o wartości nie mniejszej niż 

połowa oferowanej ceny brutto każda”/pierwotny zapis w specyfikacji brzmiał: „(…) 

wykonawca wykonywał min. 2 roboty odpowiadające swoim rodzajem i wartością robocie 

budowlanej stanowiącej przedmiot zamówienia”/. 

Pan Buliński zapytał ile firm zadawało pytania do przetargu. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że musiałaby dokładnie sprawdzić, ale były pytania od 

firm dotyczące przetargu. 

Pan Buliński zapytał, czy firmy miały pytania do warunków zamówienia. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że firmy nie zadawały pytań odnośnie warunków 

zamówienia, zadawały pytania dotyczące kwestii technicznych. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 

wykonanie robót budowlanych na zadaniu „Przebudowa i rozbudowa w ramach 

modernizacji istniejącego budynku szpitala powiatowego w Nowym Mieście 

Lubawskim”. 

 

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 

3. Sekretarz – Alina Banaszewska 

4. Członek komisji – Sebastian Kiński 

5. Członek Komisji – Aneta Sonnenfeld 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zatwierdzenia  przystąpienia do realizacji  projektu pt. 

„Termomodernizacja budynku Domu Dziecka w Pacółtowie”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Domżalska – inspektor ds. pozyskiwania funduszy 

zewnętrznych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Domżalska poinformowała, że wniosek otrzymał dofinansowanie z Urzędu 

Marszałkowskiego w wysokości 359 287,40 zł. Dodała, że okres realizacji projektu będzie 

trwał od 03.07.2017r. do 29.12.2017r. /taki termin został wpisany we wniosku/ 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. Buliński. 

/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Pan Starosta ogłosił kilkuminutową przerwę. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze zbiorczym zestawieniem 

dochodów i wydatków projektu budżetu oraz planowanych zadań na 2018r. 

 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zestawienie dochodów i wydatków, które stanowi 

załącznik nr 5. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu.  

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                             


